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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a kormány az akkumulátorgyárakban
megsokszorozódó balesetek megelőzése érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2024. március 31-én, vasárnap este több sérültet szállítottak kórházba a komáromi SK Batteries
akkumulátorgyárból,  mivel  a  gyártás  során  hidrogén  cianid  kerülhetett  a  levegőbe.  A
Katasztrófavédelem  szerint  azonban  nem  mértek  határérték  feletti  veszélyes  anyagot  a  mobil
laborral.

Azonban nem ez volt az első alkalom, hogy ebben a gyárban baleset történik, és egyre gyakoribbak
az  akkumulátorgyártó  és  -feldolgozó  üzemek  körül  az  ilyen  esetek,  ezért  is  elhibázott  az  a
kormányzati  törekvés,  hogy  Magyarországon  még  több,  veszélyes  anyagokkal  dolgozó  gyár
épüljön. Maga a szankciórendszer sem garantálja, hogy betartsák a jelenlegi előírásokat a kormány,
hiszen  pár  millió  forint  bírság  kiszabása  összehasonlítva  a  cégek  több  tízmilliárd  forintos  évi
bevételeikhez, csupán csepp a tengerbe.

Kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseimre:

• Tervezik-e a jelenlegi szabályozási környezet azonnali felülvizsgálatát (engedélyezés, a 
hatósági ellenőrzés és a szankcionálás területe) átlátható módon?

• Tervezik-e, hogy a hatósági-ellenőrzési rendszer megerősítését és szigorúbb szankcionálási
rendszer létrehozását, amely rákényszerítené a külföldi multikat, hogy betartsák a kötelező 
munkavédelmi és környezetvédelmi előírásokat betartsák a jövőben?

• Terveznek-e törvénymódosítást, hogy a nemrégiben kivezetett kötelező munkavédelmi 
oktatást visszaállítsák? Tervezik-e a munkavédelmi törvény szigorítását?



Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2024. 04. 02.

Tisztelettel,

Csárdi Antal
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